
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

VVD  
Datum 30 mei 2022 
Onderwerp 075-2022 Stroomvoorzieningen evenementen 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

  

Het festival- en evenementenseizoen staat ook in Roosendaal weer in de startblokken. Na een 

periode van weinig tot geen evenementen vanwege COVID, staan zowel organisatoren als bezoekers 

te springen om weer te kunnen genieten van de diverse activiteiten. Ook de VVD is hier blij mee en is 

van mening dat de Gemeente Roosendaal zich moet blijven inzetten voor het stimuleren en faciliteren 

van de evenementenbranche in Roosendaal. 

  

Helaas hebben wij de afgelopen tijd meerdere signalen ontvangen dat de gemeentelijke 

basisvoorzieningen op de diverse evenementenlocaties niet in orde zijn. Zo hebben wij vanuit diverse 

organisatoren vernomen dat de stroomvoorzieningen voor evenementen in de binnenstad 

(regelmatig) defect zijn. Dit is een doorn in het oog van organisatoren en kan niet de bedoeling zijn. 

Een gemeente die trots is op haar evenementen zorgt er ons inziens op zijn minst voor dat er 

basisvoorzieningen aanwezig zijn op de evenementenlocaties en deze naar behoren werken. 

  

De VVD fractie heeft hierover dan ook de volgende vragen: 

 

1.      Ben u er van op de hoogte dat diverse stroomvoorzieningen (stroomputten) t.b.v. evenementen 

in de Roosendaalse binnenstad (regelmatig) defect zijn? 

2.      Deelt u de mening van de VVD dat de basisvoorzieningen die de gemeente op diverse 

evenementenlocaties ter beschikking stelt altijd naar behoren dienen te werken? Zo nee, waarom 

niet? 

3.      Wat gaat u doen om er voor te zorgen dat de stroomvoorzieningen (duurzaam blijven) werken 

en op welke termijn? Graag een toelichting. 

  

Naast het goed functioneren van de bestaande voorzieningen, juicht de VVD toe, dat ook op de 

overige evenementenlocaties uit het locatiebeleid die niet beschikken over water- en 

stroomvoorzieningen, deze voorzieningen gerealiseerd gaan worden. 

  



 

4.      Bent u bereid om in het kader van het versterken van Roosendaal als evenementenstad, te 

onderzoeken of op overige evenementenlocaties uit het locatiebeleid water- en stroomvoorzieningen 

gerealiseerd kunnen worden (zoals bijvoorbeeld in het Vrouwenhofpark, Emile van Loonpark, 

Stadsoevers, de dorpskernen etc.)? Indien ja, op welke termijn? Indien nee, waarom niet? 

  

Alvast dank voor uw beantwoording. 

  

Namens de VVD fractie, 

  

Sanneke Vermeulen en Menno Nefs 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1) Ja, het is ons bekend dat m.n. op de (Oude) Markt defecten optreden. De voorzieningen worden 

jaarlijks gecontroleerd en normaliter worden de effecten voor het evenementenseizoen hersteld. Het 

herstel is dit jaar erg lastig gebleken vanwege de leveringsproblemen van de hiervoor benodigde 

materialen. De verwachting is dat de defecten op korte termijn worden hersteld. 

2) Ja. Dergelijke voorzieningen in het openbaar gebied zijn echter niet onkwetsbaar en onderhevig 

aan weer, wind en andere omstandigheden. Tijdelijke defecten zijn dus onvermijdbaar; maar deze 

worden snel hersteld. 

3) Zie 1) en 2). Normaliter worden alle voorzieningen gecontroleerd en geconstateerde defecten snel 

hersteld. 

4) Ja. De afgelopen jaren zijn op meerdere evenementenlocaties al stroom- en watervoorzieningen 

gerealiseerd (Vrouwenhof, Kadeplein, Markt Wouw, Natuurpoort Wouwse Plantage). Nieuwe stroom- 

en watervoorzieningen zijn in voorbereiding voor het Godwaldtpark en Stadsoevers/ Vlietpark 

(Suikerplein). Daarna zal bezien worden of ook op andere locaties dergelijke voorzieningen gewenst 

zijn. Het beleid is er op gericht om evenementen op een duurzame en milieuvriendelijke manier te 

faciliteren. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 

 

 


